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§ 64 KFKS 2020/1 

Anmälningar 

Beslut 
Anmälningarna noteras till protokollet.  

Handlingar i ärendet 
 
  Ärende Åtgärd/ansvar  
 Cirkulär, SKR  
1  Cirkulär 20-21 Feriearbete/sommararbete 2020 

inkl bilagor  
 

2  Cirkulär 20:20 Budgetförutsättningar för åren 
2020-2023  

 

3  Cirkulär 20:22 Överenskommelse om 
partsgemensamma arbeten och ändringar i Bilaga 
M till AB och HÖK 18  

 

4  Cirkulär 20:23 Ändringar i Allmänna 
bestämmelser och partsgemensam kommentar 
gällande arbetsbrist m.m.  

 

5  Cirkulär 20:24 Överenskommelse om 
Kompetens- och omställningsavtal, KOM-KR  

 

  Övrigt   
1  Vårljus – information om framflyttad årsstämma   
2  Södertörns brandförsvarsförbund, protokoll från 

förbundsdirektionens sammanträde 2020-04-29  
 

 
 
 
- - - - - 
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§ 65 KFKS 2020/2 

Delegationsbeslut 

Beslut 
Delegationsbesluten noteras till protokollet.  

Handlingar i ärendet 
 
 Ärende  Beslutsfattare  Datum  

 
1.  
 

Beslut om tilldelning av kontrakt 
Search gruppchef park- och 
naturdrift. KFKS 2020/302  

Linda Boström Melander  2020-04-16  

 
2.  
 

Beslut om tilldelning av kontrakt 
Second opinion gruppchef park- och 
naturdrift. KFKS 2020/307  

Linda Boström Melander  2020-04-16  

 
3.  
 

Obligationslån gm MTN-program 
2020-04-07-2025-04-07.  
KFKS 2020/260  

Maria Andersson  
Finanschef  

2020-03-30  

 
4.  
 

Upphandling av distansmötes-
plattform för säkra möten KFKS 
2020/385  

Anna Gärdin  
Digitaliseringsdirektör  

2020-04-29  

 
5.  
 

Kommunstyrelsens beslutsattestanter 
år 2020  
KFKS 2019/1100  

Mikael Gustavsson Roxell  
Tf Social- och äldredirektör  

2020-05-11  

 
6.  
 

Delegationsbeslut upphandling av 
Kund- och ärendehanteringssystem 
KFKS 2020/156  

Hans-Otto Halvorsen  
Stöd- och servicedirektör  

2020-05-05  

 
7.  
 

Beslutsattestanter och ersättare för 
balanskonton år 2020  
KFKS 2018/35  

Lena Dahlstedt  
Stadsdirektör  

2020-03-27  

8.  Kommunstyrelsens beslutsattestanter 
år 2020  
KFKS 2019/1100 

Lena Dahlstedt  
Stadsdirektör 

2020-03-10 

 
 
 
- - - - - 
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§ 66 KFKS 2020/323 

Dataskyddsombudets årsrapport 2019 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut.  
Kommunstyrelsen noterar dataskyddsombudets årsrapport för 2019. 

Ärende 
I dataskyddsombudets uppdrag ligger att rapportera till den personuppgiftsansvariga, i detta 
fall kommunstyrelsen. Årsrapporten sammanfattar de aktiviteter som genomförts under 
året och följer upp kommunens 12 prioriterade fokusområden inom dataskydd. 
Uppföljningen visar att nämnden i stort har anpassat sig till dataskyddsförordningen inom 
samtliga områden. 

Handlingar i ärendet 
Juridik- och kanslienhetens tjänsteskrivelse den 29 april 2020 
Bilaga: Dataskyddsombudets årsrapport 2019 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade bifall till utsänt förslag.  

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande. 

Protokollsanteckningar 
Khashayar Farmanbar lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna: 
Allt större delar av våra liv kartläggs, ibland utan vår explicita vetskap eller medvetna 
medgivande. Information om vårt online-beteende bidrar till långtgående och precis 
kartläggning av våra vanor och intressen. I enklaste fall kan insamlad data användas för en 
mer precis reklaminsats. Men inte minst valrörelsen i USA visade hur denna typ av data 
också kan missbrukas för att manipulera grupper av människor genom att exempelvis rikta 
halvsanningar eller direkta lögner till olika målgrupper baserad på kartläggning av deras 
intressen och åsikter. Samhällsproblem som polarisering, hat och hot ökar när trollfabriker, 
utländska intressen och andra extrema grupperingar utnyttjar den typen av insamlade data. 
Dessutom kan den kartläggningen utgöra en grov kränkning av individens integritet. Därför 
bör det genomföras en analys av till vilken grad kommunens digitala system, exempelvis 
webbsidan, kartlägger besökarna. Detta gäller i synnerhet den data som används av 
leverantörer för vidare förädling och försäljning till tredje part. Exempelvis bör kommunen 
analysera och kunna motivera lämpligheten att använda verktyg som Facebook Pixel, 
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Google Analytics eller liknande som ger kommunen viss insyn i användarbeteende men 
framförallt kartlägger beteendet hos de invånare som besöker kommunens digitala tjänster 
för paketering och försäljning till tredje part. I många fall har våra invånare inte ett adekvat 
eller rimligt enkelt alternativ till att använda kommunens digitala tjänster och då ska de inte 
riskera att kartläggas för att genomföra sina normala ärenden via kommunens digitala 
tjänster. 
 
- - - - 
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§ 67 KFKS 2020/240 

Prissättning av stöd- och servicetjänster 2021 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen fastställer de föreslagna 
ekonomiska principerna för stöd- och servicetjänster avseende år 2021. 

Ärende 
Controllerenheten föreslår att de principer som fastställdes inför budget 2014 och 
förenklades 2019 för beräkning och fördelning av gemensamma stöd- och servicetjänster i 
stort sett kvarstår och redovisas i ärendet, med justering för direkta IT-kostnader.  
 
Principerna följer den förenklade modellen för internprissättning, som implementerades i 
ramärendet 2020–2022. Tjänsterna finansieras via fast pris, styckpris eller anslag. 
Principerna innebär i korthet att kostnaderna beräknas på senaste årets förbrukning eller på 
antal anställda. 

Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 30 april 2020 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade bifall till utsänt förslag.  

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande.  
 
- - - - - 
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§ 68 KFKS 2020/298 

Reviderad inköpspolicy 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
 
Kommunstyrelsen antar föreslagen inköpspolicyn i enlighet med bilaga 1 till 
tjänsteskrivelsen daterad den 12 maj 2020. 

Ärende 
Kommunens inköpspolicy reviderades senast 2017. Under denna tid har det skett 
långtgående förändringar inom inköpsarbetet, inte minst utifrån införandet av 
kategoristyrning under 2018. Mot bakgrund av den utvecklig som skett föreligger det ett 
behov av att revidera inköpspolicyn i syfte att tydliggöra kommunens förhållningssätt 
kopplat till inköpsarbetet. Det för att än bättre bidra till en god ekonomisk hushållning och 
att kommunens affärer sker på ett affärsmässigt sätt. Genom inköpspolicyn tydliggörs hur 
kommunen vill arbeta vid köp av varor, tjänster och entreprenader inom ramen för 
upphandling. 

Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 12 maj 2020 
Bilaga 1. Föreslagen inköpspolicy 
Bilaga 2. Gällande inköpspolicy 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade bifall till utsänt förslag. 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande.  

Protokollsanteckningar 
Khashayar Farmanbar lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna: 
Hållbarhet nämns i bakgrundsbeskrivningen i början av policyn men finns inte specifikt 
definierat i upphandlingsprocessens steg. Vi lyfte dessa synpunkter och fick veta att dessa 
ingår i de efterföljande kravlistorna vid upphandlingarna. Gott så. Utöver detta anser vi att 
krav på kollektivavtalsliknande villkor, när det är tillämpligt, ska en självklar del av social 
hållbarhet. 
 
- - - - - 
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§ 69 KFKS 2020/396  

Kommunikationsstrategi 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande.  
 
1. Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslagen 
kommunikationsstrategi enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad den 5 maj 2020 med 
tillägg av text om att attrahera medarbetare till arbetsgivare i Nacka. 
 
2. Kommunstyrelsen beslutar för egen del att upphäva nuvarande kommunikationspolicy, 
enligt bilaga 2 till tjänsteskrivelsen daterad den 5 maj 2020, under förutsättning att 
kommunfullmäktige antar nu föreslagen kommunikationsstrategi. 

Ärende 
Utifrån dagens medielandskap kan det konstateras att det krävs en alltmer genomtänkt, 
flexibel och ständigt närvarande kommunikation. Kommunen har inom flera områden 
utvecklat kommunikationsarbetet över tid. Som en del i detta utvecklingsarbete har 
nuvarande kommunikationspolicy genomgått en översyn.  
 
För att möjliggöra en mer sammanhållen, effektiv och strategiskt inriktad kommunikation 
förslås att en kommunikationsstrategi antas och ersätter nuvarande kommunikationspolicy. 
Genom en kommunikationsstrategi kan strategiska inriktningar och vägval tydliggöras. Av 
den föreslagna strategin anges även målsättningen med kommunens kommunikation samt 
vikten av att utvärdera och följa upp kommunikationsarbetet. Strategin ger även en 
tydlighet avseende innehåll och val av kommunikationskanaler och ger därmed goda 
förutsättningar för en mer tydligare och enhetligare kommunikation till de kommunen är 
till för. Strategin ska skapa förutsättningar för inflytande och dialog och är utgångspunkt 
för kommunens kommunikation om Nacka som kommun och om Nacka som plats. 
Strategin ska även öka förståelsen för skeenden och förändringar i samhället och 
omgivningen som sker samt hjälpa våra Nackabor att se komplexa samband och 
sammanhang. 

Handlingar i ärendet 
Kommunikationsenhetens tjänsteskrivelse den 5 maj 2020 
Bilaga 1. Förslag på kommunikationsstrategi 
Bilaga 2. Kommunikationspolicy (antagen 2012-01-07) 
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Yrkanden 
Emelie Friberg (S) yrkade bifall till utsänt förslag med tillägg av text om att attrahera 
medarbetare till arbetsgivare i Nacka. 
I yrkande instämde Hans Peters (C) och Mats Gerdau (M). 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Emelie Fribergs yrkande. 

Protokollsanteckningar 
Khashayar Farmanbar lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna: 
Bra kommunikationsstrategi från kommunen och vi ser fram emot implementeringen. Vi 
vill lyfta att transparens och tillgänglighet i kommunikationen är mycket viktig för våra 
medborgare. 
 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan: 
Nackalistan är positiva till att en kommunikationsstrategi tas fram och speciellt att det 
under första stycket kring öppenhet och mångfald skrivs ”Det innebär att all 
kommunikation strävar mot visionen genom att vara ärlig och transparent i såväl medgång 
som motgång”. En snabb genomgång av de senaste 100 nyheterna publicerade på Nacka.se 
visar dock att nyheter om mindre bra händelser eller placeringar i enkäter så gott som helt 
lyser med sin frånvaro. Det är väldigt viktigt att den information som förs ut är 
sanningsenlig och rättvisande. 
 
- - - - - 
 
 
  



 
13 (33) 

 19 maj 2020 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 
 
 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 
 

§ 70 KFKS 2020/187  

Remiss - Trafikförändringar i SL-trafiken och 
Waxholmsbolagets trafik 2020/2021 
Yttrande till Region Stockholm 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut.  
 
Kommunstyrelsen antar stadsledningskontorets förslag till yttrande över Region 
Stockholms förslag till trafikförändringar i buss-, båt- och spårtrafik 2020/2021 (T21) i 
enlighet med bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad den 5 maj 2020 med följande tillägg: 
De turer av 471 som har ändhållplatsen Skurustugan, borde ha ändhållplats Björknäs 
centrum för att erbjuda en bättre sträckning. 
 
Ärendet förklaras omedelbart justerat. 

Ärende 
Nacka kommun har mottagit remiss från Trafikförvaltningen i Region Stockholm angående 
förändringar i buss-, båt- och spårtrafik som föreslås att genomföras i december 2020. I 
förslag till trafikförändringar presenteras justeringar av linjer där turer utökas, förkortas 
eller förlängs.  
Av stadsledningskontorets förslag till yttrande ställs krav på en väl fungerande buss-, båt- 
och spårtrafik. I förslaget till yttrande föreslås kommunen tillstyrka de förslag på 
förändringar som ger en ökad kapacitet i kollektivtrafiken. En del förändringar ger 
emellertid försämrad kapacitet och kommunen avstyrker de förändringar som inte kan 
motiveras eller kompenseras med förbättringar på angränsande linjer. 

Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 5 maj 2020 
Bilaga 1. Förslag till yttrande över regionens förslag till trafikförändringar 2020/2021 (T21)  
Bilaga 2. Remiss inför trafikförändringar i SL-trafiken och Waxholmsbolagets trafik 
2020/2021 (T21) 
Bilaga 3. Protokollsutdrag från natur- och trafiknämnden den 22 april 2020. 

Yrkanden 
Khashayar Farmanbar (S) yrkade bifall till förslag till beslut från stadsledningskontoret och 
trafikenheten med följande tillägg: 



 
14 (33) 

 19 maj 2020 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 
 
 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 
 

1. Att lägga till följande mening under avsnittet Saltsjöbanan: Arbetet med att minska 
buller längs Saltsjöbanan behöver intensifieras. 

2. De turer av 471 som har ändhållplatsen Skurustugan, borde ha ändhållplats 
Björknäs centrum för att erbjuda en bättre sträckning. 

 
Hans Peters (C) yrkar bifall till förslag till beslut med tillägg av punkten 2 i Khashayar 
Farmanbars tilläggsyrkande. I yrkandet instämde Mats Gerdau. 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens arbetsutskott biföll Stadsledningens och trafikenhetens förslag till 
beslut. 
 
Ordförande ställde det första tilläggsyrkandet mot avslag och fann att kommunstyrelsens 
arbetsutskott avslog tilläggsyrkande 1. 
 
Därefter ställde ordförande det andra tilläggsyrkandet mot avslag fann att 
kommunstyrelsens arbetsutskott biföll tilläggsyrkande 2. 
 
- - - - - 
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§ 71 KFKS 2020/53 

Implementering av Agenda 2030 i Nacka 
Redovisning av kommunstyrelsens särskilda uppdrag om hur Agenda 2030 kan implementeras i Nacka, 
Mål och budget 2019–2021 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande.  
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige noterar följande. 
 
1. Den integrerade synen på hållbar utveckling i Agenda 2030 innebär att det är viktigt att 

se hållbarhetsarbetet som en helhet. En implementering av Agenda 2030 i Nacka 
kommun ska därför inte utgöra något nytt utan utgå från kommunens befintliga 
styrmodell. 

2. Varje nämnd och verksamhet i kommunen identifierar själva vilka prioriterade mål och 
områden som just de kan bidra till och påverka mest. Agenda 2030 ger dessutom ett 
verktyg att mäta kommunens gemensamma ansträngningar och förflyttningar. 

3. Kommunfullmäktiges särskilda uppdrag till kommunstyrelsen om att se över hur FN:s 
Agenda 2030-mål om långsiktig hållbarhet kan implementeras i Nacka förklaras därmed 
för fullgjort. 

Ärende 
I mål och budget 2019–2021 fick kommunstyrelsen ett särskilt uppdrag att se över hur 
FN:s Agenda 2030-mål om långsiktig hållbarhet kan implementeras i Nacka.  
 
Den 25 september 2015 antog FN:s medlemsländer Agenda 2030, en global 
överenskommelse som inrymmer 17 mål för hållbar utveckling. Den svenska regeringen 
deklarerade tidigt att Sverige ska vara ledande i genomförandet av Agenda 2030 och att 
kommunerna har en nyckelroll i och med att de står närmast invånarna, de lokala företagen 
och civilsamhällets aktörer. 
Stadsledningskontorets stab och miljöenheten har genomfört en omvärldsanalys och en 
kartläggning över hur de globala målen relaterar till kommunens ordinarie verksamhet och 
styrning. Huvudsyftet har varit att få en god översikt och förståelse för kommunens 
rådighet till vart och ett av de 17 målen i Agenda 2030, men också hur väl Nacka står sig i 
en jämförelse med andra kommuner utifrån de 50 nyckeltal för Agenda 2030 som finns 
publicerade i kommundatabasen Kolada. Kartläggningen visar att Nacka redan idag gör 
mycket som bidrar till hållbarhet och som stödjer genomförandet av Agenda 2030, såväl i 
det dagliga arbetet som i den långsiktiga planeringen och utvecklingen.  
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Förslag till implementering av Agenda 2030 utgår från att Nacka med stöd i Agenda 2030 
kan förtydliga och rama in det befintliga hållbarhetsarbetet inom det kommunala 
uppdraget.  
 
Inledningsvis kan Nacka kommun bidra till Agenda 2030 genom:  
• Uppföljning av hållbarhetsarbetet i årsredovisningen utifrån nyckeltal/indikatorer i 

Kolada med koppling till Agenda 2030 
• Att respektive nämnd aktivt väljer ut och förhåller sig till de globala målen och 

nyckeltal i Kolada som bedöms som relevanta för nämndens uppdrag 
• Att Nackas hållbarhetsarbete synliggörs på ett sammanhållet och konsekvent sätt 

Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 5 maj 2020 
Bilaga 1. Agenda 2030 - Redovisning av kommunstyrelsens särskilda uppdrag om hur de 
globala målen i Agenda 2030 kan implementeras i Nacka kommun 
Bilaga 2. Kartläggning av Nackas relation till respektive mål i Agenda 2030 
Bilaga 3. Agenda 2030 i andra kommuner  
Bilaga 4. Nackas hållbarhetsarbete – goda exempel 
Bilaga 5. Nackas nyckeltal för Agenda 2030 i Kolada 
Bilaga 6. Jämförelse av Nackas nyckeltal i Agenda 2030  
Bilaga 7. Behandlade styrdokument med koppling till Agenda 2030 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade bifall till utsänt förslag. 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande. 
 
Khashayar Farmanbar (S) och Emelie Friberg (S) deltog inte i beslutet. Återkommer med 
ställningstagande i Kommunstyrelsen. 

Protokollsanteckningar 
Karin Teljstedt lät anteckna följande till protokollet för Kristdemokraterna: 
Agenda 2030 är en överenskommelse mellan 193 länder i FN:s regi. Redan det är unikt. Att 
så många länder har kommit överens om hur man ska arbeta för att världen ska utvecklas 
på ett rättvist sätt, förtjänar stor respekt. Att FN, som får utstå så mycket kritik för 
tandlöshet, lyckats orkestrera denna överenskommelse rättfärdigar redan det 
organisationens existens. 
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Agenda 2030 handlar om praktiskt taget alla livets områden. Och den gäller alla samhällets 
nivåer och sektorer. Det är naturligt eftersom livets alla delar hänger samman. 
 
Att Nackas tjänstepersoner i respekt för denna helhetssyn, så noga har arbetat igenom hur 
Nacka ska förhålla sig till alla 17 mål och alla 169 delmål i Agenda 2030 är både 
imponerande och inspirerande. Därigenom visar vi att Nacka kommun tar denna 
omfattande och komplicerade överenskommelse, och därmed vår del av en rättvis 
utveckling i världen, på allvar. 
 
Agenda 2030 utsätts ofta för förlöjligande påhopp genom sin omfattning och 
detaljrikedom. Dess kritiker lyfter gärna upp ett perifert delmål och pekar på hur udda det 
är, hur lite relevans det har för vår kommun och hur fånigt det är att vi ska ägna oss åt att 
uppfylla det målet. Sådana förlöjliganden måste bemötas med ödmjukhet och saklighet. Det 
är inte rimligt att en överenskommelse som berör 193 länder, och där alla ska vara överens 
om varje punkt, inte kommer att innehålla någon löjeväckande detalj. 
 
När sådan kritik kommer måste man påminna sig om det stora med att överenskommelsen 
över huvud taget har kommit till stånd, att Nacka står med i ett omfattande globalt arbete 
för att göra vår värld bättre. I en globaliserad värld kan ingen isolera sig och säga att man är 
sig själv nog. Vi hör alla ihop. Vi kommer även i Nacka drabbas om det går illa för en 
annan del av världen. Vi måste därför visa respekt för arbetet med hela Agenda 2030, och 
bidra med vår del, den del av överenskommelsen som är relevant för Nacka. 
 
Det gäller nu att detta ärende lotsas igenom alla beslutssteg och dessutom inte blir en 
pappersprodukt i en pärm, utan ett levande dokument inom alla sektorer i Nacka kommun. 
 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan: 
Nackalistan är positiv till att arbetet kring agenda 2030 börjar komma igång i kommunen. 
Vi tycker att detta är ett bra dokument som presenteras men är lite oroliga för arbetet när 
det helt delas upp på nämnderna och ingen håller i helheten. Vi kommer följa arbetet med 
agenda 2030 och är inte främmande för att det kan behöva göras ändringar längre fram. 
 
 
- - - - - 
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§ 72 KFKS 2019/1084 

Ordförandeinitiativ – Öka Coronatestningen i Nacka 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att ge stadsledningskontoret i uppdrag att 
skyndsamt utreda formerna för testverksamhet i Nacka i enlighet med ordförandeinitiativet 
daterat den 13 maj 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att en första rapportering av uppdraget ska ske 
till kommunstyrelsens sammanträde den 25 maj 2020.  
 
Detta beslut fattas med stöd av punkten 1.2 i kommunstyrelsens delegationsordning. 

Ärende 
Det är nu två månader sedan WHO förklarade spridningen av Covid -19 som pandemi. 
Länder har valt olika strategier för att bekämpa smittspridningen. Sveriges strategi har 
sannolikt i huvudsak varit rätt, men med ett väsentligt undantag. Testning av misstänkt 
smittade går alldeles för långsamt. I väntan på att ett vaccin finns på plats kommer äldre 
och andra även framöver att behöva skyddas mot smitta. Testning i stor skala är angelägen 
både för att kunna bedöma om restriktioner och skyddsåtgärder har avsedd effekt och för 
att kunna bedöma när samhället ska kunna öppna upp igen. Det är också viktigt att veta att 
de som går till jobbet är friska och smittfria, det gäller framförallt medarbetarna i 
äldreomsorgen och annan omsorg, men även andra. Det föreslås därför i 
ordförandeinitiativ att stadsledningskontoret får ett uppdrag att snabbt utreda formerna för 
testverksamhet i Nacka enligt nedan. En första rapportering av uppdraget ska ske till 
kommunstyrelsens sammanträde den 25 maj 2020.  
 

- I uppdraget ingår att föreslå lämplig organisation av testverksamheten och lämplig 
samarbetspartner, hur prioritering av olika grupper kan gå till (lämpligen börjar man 
testa personal i omsorgen först), med vilken regelbundenhet testerna ska göras, 
kostnaderna för testverksamheten och andra konsekvenser. 

- Testningen bör omfatta både aktuell smitta och immunitet, givetvis ska testerna ha 
en hög grad av tillförlitlighet. 

- Testningen bör successivt erbjudas alla kommunens anställda men även personal i 
privat driven omsorg i Nacka.   
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Handlingar i ärendet 
Ordförandeinitiativ – Öka Coronatestningen i Nacka, den 15 maj 2020 av Mats Gerdau 
(M). 
Bilaga. Ordförandeinitiativ 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade bifall till utsänt förslag. I yrkandet instämde Karin Teljstedt (KD), 
Hans Peters (C), Mikael Carlsson (NL), Gunilla Grudevall-Steen (L) och Khashayar 
Farmanbar (S). 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande.  

Protokollsanteckningar 
Khashayar Farmanbar låt anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna: 
Regeringen har framhållit behovet av ökad testning. 100 000 ska testas varje vecka i mitten 
av maj. Dessa tester ska genomföras av kommuner och regioner. Därför är det angeläget 
att även Nacka kommun kommer igång med testningen och tar sitt ansvar. Vi skulle vilja 
skicka med följande aspekter inför vidare behandling. 
 
Det är viktigt att hitta samarbetspartner som direkt utfärdar läkarintyg om testet visar på att 
en medarbetare är smittad med Corona. Läkarintyg krävs för att en medarbetare som blir 
hemma pga COVID-19 ska kunna uppbära smittbärarpeng. Detta ska hanteras i direkt 
anslutning till testresultatet för att minska risken för medarbetare att stå utan adekvat 
försörjning i väntan på läkarintyg. 
 
Det vore önskvärt att all personal kan testas. Juridiska och integritetsaspekten om någon 
medarbetare inte vill testas är något som bör kollas närmare på. Finns det lägen där 
arbetsgivaren kan ställa kravet på testning? 
 
Testets kvalitet i sig behöver hålla en hög vetenskaplig nivå. Under en tid har tester florerat 
runt på marknaden som inte uppfyller myndigheternas krav på vetenskaplig tillförlitlighet. 
Nacka ska ha tester som fullt ut möter dessa krav. 
 
- - - - - 
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§ 73 KFKS 2019/827 

Motion – Agenda 2030 i Nacka kommuns styrmodell  
Motion den 16 september 2019 från Khashayar Farmanbar m.fl. (S) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut.  
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut.  
 
Kommunfullmäktige noterar att det har genomförts ett arbete kring att se hur de globala 
målen i Agenda 2030 kan implementeras i Nacka, där det motionärerna efterfrågar har 
ingått som en naturlig del att undersöka. Motionen är därmed färdigbehandlad. 

Ärende 
Motionärerna yrkar på att kommunfullmäktige beslutar att Nacka kommun implementerar 
Agenda 2030:s hållbarhetsarbete i kommunens styrmodell.  
 
I Mål och budget för 2019–2021 fick kommunstyrelsen i särskilt uppdrag av 
kommunfullmäktige att: se över hur FN:s Agenda 2030-mål om långsiktighållbarhet kan 
implementeras i Nacka. Inom ramen för arbetet med att se över hur Agenda 2030 kan 
implementeras i Nacka har det som motionärerna efterfrågar varit en viktig komponent att 
belysa. Av redovisningen om det särskilda uppdraget framgår i huvudsak att 
implementeringen av Agenda 2030 behöver vara en del av den löpande ordinarie 
verksamheten som tar avstamp i kommunens nuvarande styrmodell.  
 
Det är viktigt att se hållbarhetsarbetet som en helhet. En implementering av Agenda 2030 i 
Nacka kommun ska därför inte utgöra något nytt utan utgå från kommunens befintliga 
styrning och mål. Varje nämnd och verksamhet i kommunen bör sedan själva identifiera 
vilka prioriterade mål och områden som just de kan påverka mest och även följa upp. 

Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets stabs tjänsteskrivelse den 5 maj 2020 
Bilaga 1 – Motion Agenda 2030 i Nacka kommuns styrmodell (S) 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade bifall till utsänt förslag. 
Khashayar Farmanbar (S) yrkade, med instämmande av Mikael Carlsson (NL), bifall till 
förslagen i motionen. 
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Beslutsgång 
Ordförande konstaterade att det fanns två förslag till beslut. Ordförande ställde förslagen 
mot varandra och fann att kommunstyrelsens arbetsutskott biföll Mats Gerdaus yrkande.  

Reservationer 
Khashayar Farmanbar (S) reserverade sig för socialdemokraternas grupp i 
kommunstyrelsens arbetsutskott. 
 
- - - - - 
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§ 74 KFKS 2019/1067 

Motion - Åtgärder för att förbättra vattenkvalitet i 
Baggensfjärden 
Motion den 18 november 2019 från Christina Ståldal m.fl. (NL) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande.  
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut. 
 
Kommunfullmäktige noterar att intentionen i motionen redan är uppfyllda utifrån den 
redovisning som görs i tjänsteskrivelsen. Motionen föranleder därför inga ytterligare 
åtgärder. Kommunfullmäktige förklarar med den noteringen motionen färdigbehandlad. 

Ärende 
Den 18 november 2019 inkom Christina Ståldal m.fl. (NL) med en motion, med förslag till 
samarbete med Värmdö kommun om flera åtgärder mot dålig vattenkvalitet i 
Baggensfjärden.  
 
Nacka och Värmdö har sedan lång tid ett samarbete om vattenkvaliteten i Baggensfjärden. 
Kommunerna har tillsammans med konsult tagit fram förslag till åtgärdsprogram för 
Baggensfjärden, med utgångspunkt från mätdata i vattenområdet och förhållandena i 
tillrinningsområdet. Enligt förslaget bedöms det möjligt att med tiden uppnå god ekologisk 
status, med hjälp av ett antal åtgärder som minskar fosforbelastningen – framförallt handlar 
det om att minska utsläpp från enskilda avlopp och dagvatten. För den kemiska statusen är 
underlaget inte tillräckligt gott för en detaljerad åtgärdsplan, vilket gör att första åtgärden 
som behövs är ny och utökad provtagning.  
 
I tillägg till det åtgärdsprogram som kommunerna har tagit fram kan nämnas att Nacka 
kommun blev ålagda enligt dom av mark- och miljödomstolen att senast 2023/2024 bygga 
ut kommunalt VA i hela sydöstra Boos kustområde, vilket är avgörande för att snabbt 
förbättra vattenkvaliteten. 
 
Mot bakgrund av ovanstående bedöms att intentionerna i motionen redan är uppfyllda och 
motionen kan därmed motionen anses färdigbehandlad. 

Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 11 maj 2020 
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Bilaga 1. Protokollsutdrag från miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 22 april 2020 inkl 
tjänsteskrivelse 
Bilaga 2. Motionen 

Yrkanden 
Mikael Carlsson (NL) yrkade bifall till utsänt förslag.  

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i enlighet med Mikael Carlssons yrkande. 
 
- - - - - 
 
  



 
24 (33) 

 19 maj 2020 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 
 
 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 
 

§ 75 KFKS 2019/1071  

Motion – Fritidsgårdarnas öppettider helgdagar och lov 
Motion den 14 november 2019 från Thomas Ottosson och Fredrik Holmqvist (V) 

Beslut 
Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut. 
 
Kommunfullmäktige noterar att det redan pågår ett arbete som bedöms uppfylla de 
angivna behoven i motionen. 

Ärende 
Lisa Rasmussen, Thomas Ottosson och Fredrik Holmqvist från Vänsterpartiet har 2019-
11-14 inkommit med en motion där de föreslår att kommunen ska ge extra stöd till 
fritidsgårdarna för att säkerställa att de ska kunna hålla öppet under helgdagar och lov. 
Fritidsnämnden beslutade 2020-03-25 att upphandla driften av kommunens fritidsgårdar. 
De krav som ställs på anbudsgivarna och tjänsterna bedöms uppfylla de behov som anges i 
motionen angående öppettider av fritidsgårdar. 
Till följd av detta föreslås Kommunfullmäktige notera att det redan pågår ett arbete som 
bedöms uppfylla de angivna behoven i motionen. 

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag från fritidsnämnden den 22 april 2020, § 28 
Tjänsteskrivelse till fritidsnämnden den 31 mars 2020 
Motion den 14 november 2019 från Lisa Rasmussen, Thomas Ottosson och Fredrik 
Holmqvist (V) 

Yrkanden 
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till utsänt förslag. 
Emelie Friberg (S) yrkade, med instämmande av Mikael Carlsson (NL), bifall till förslagen i 
motionen. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterade att det fanns två förslag till beslut. Ordförande ställde förslagen 
mot varandra och fann att kommunstyrelsens arbetsutskott biföll Gunilla Grudevall- Steens 
yrkade.  

Protokollsanteckningar 
Emelie Friberg lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna: 
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Tjänsteskrivelsen säger att det redan pågår ett arbete som uppfyller behoven i motionen. I 
ramarna för upphandling av fritidsgårdar kan vi dock inte se att det ställs krav på att hålla 
öppet på lov. Under sammanträdet påpekade nämndes ordförande att den kvantitativa 
finansieringsmodell som majoriteten beslutat om (det vill säga att de upphandlade 
fritidsgårdarna delvis kommer att få betalt baserat på prestation) sannolikt kommer att 
motivera dem att ha generösa öppettider även på lov. Det är något vi i Socialdemokraterna 
ställer oss frågande till, inte minst eftersom upphandlingen av fritidsgårdarna delvis syftar 
till att möta besparingskrav. 
 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan: 
Vi tycker det är av yttersta vikt att fritidsgårdarnas uppdrag vidgas så att de hålls öppna 
även kvällar och helger för de barn och ungdomar som behöver dem. Vi tycker att det nu i 
samband med upphandling av fritidsgårdar är en väldigt bra tidpunkt att lyfta detta, vår 
övertygelse är att detta skulle ha positiva effekter både för ungdomar i sig men även för 
samhället i stort. 
 
 
- - - - - 
 
  



 
26 (33) 

 19 maj 2020 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 
 
 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 
 

§ 76 KFKS 2019/1088 

Motion – Fritidsgårdar i större bostadsområden i Nacka 
Motion den 18 november 2019 från Tomas Ottosson och Fredrik Holmqvist (V) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige noterar att antalet fritidsgårdar som 
finns i kommunen bedöms vara tillräckligt. Motionen anses därmed färdigbehandlad. 

Ärende 
Motionärerna ser möjligheten att genom att fritidsgårdar finns i bostadsområdena ökar 
även chansen för högre närvaro och föreslår därför att kommunen ska etablera 
fritidsgårdar i alla större bostadsområden i kommunen där de idag saknas. I Nacka finns 
idag sju fritidsgårdar spridda i alla kommundelar. Ungdomar i olika större 
bostadsområden har redan idag möjlighet att delta i den verksamhet som bedrivs i 
kommunens fritidsgårdar. 
 
I dagsläget planeras för en upphandling av driften av kommunens fritidsgårdar. Den 
kommer att utannonseras under våren 2020. Befintliga fritidsgårdar ingår i 
upphandlingen och av fritidsnämndens beslut om ramar och förutsättningar för 
upphandlingen framgår att öppettiderna ska utökas och även möjligheter till innovation 
och riktad verksamhet för olika målgrupper kommer att förbättras. Sammantaget bedöms 
kommunens nuvarande fritidsgårdar som erbjuder verksamhet till alla kommundelar 
vara tillräckligt för att tillgodose Nackabornas behov. Motionen anses därmed vara 
färdigbehandlad. 

Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 11 maj 2020 
Bilaga 1 Protokollsutdrag från fritidsnämnden den 22 april 2020, § 30 
Bilaga 2 Tjänsteskrivelse till fritidsnämnden, från kultur- och fritidsenheten daterad 
den 26 februari 2020 
Bilaga 3 Motion – Fritidsgårdar i större bostadsområden i Nacka (V) 

Yrkanden 
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till utsänt förslag.  
Emelie Friberg (S) yrkade, med instämmande av Mikael Carlsson (NL), bifall till förslagen i 
motionen. 
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Beslutsgång 
Ordförande konstaterade att det fanns två förslag till beslut. Ordförande ställde förslagen 
mot varandra och fann att kommunstyrelsens arbetsutskott biföll Gunilla Grudevall- Steens 
yrkande.  
 
- - - - - 
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§ 77 KFKS 2019/1084 

Motion - Kommunalt anställda fritids- och idrottsledare 
Motion den 18 november 2019 från Lisa Rasmussen, Thomas Ottosson och Fredrik Holmqvist (V) 

Beslut 
Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut. 
 
Kommunfullmäktige avslår förslaget i motionen eftersom de krav som ställs i 
upphandlingen av fritidsgårdarna bedöms uppfylla de behov som anges i motionen samt till 
följd av att kommunalt anställda ledare i idrottsföreningar inte bedöms vara genomförbart 
inom befintlig budget. 

Ärende 
Lisa Rasmussen, Thomas Ottosson och Fredrik Holmqvist från Vänsterpartiet har 2019-
11-14 inkommit med en motion där de föreslår att kommunen ska bidra med kommunalt 
anställda fritids- och idrottsledare till fritidsgårdar och idrottsföreningar. De uttrycker även 
i sin motion att dessa ledare bör åta sig att göra extra insatser för att nå ut till barn och 
ungdomar som självmant inte söker sig till aktiviteter utanför skolan. 
Fritidsnämnden beslutade 2020-03-25 att upphandla driften av kommunens fritidsgårdar. 
De krav som ställs på anbudsgivarna och tjänsterna bedöms uppfylla de behov som anges i 
motionen angående fritidsgårdar. 
Angående förslaget att kommunen även bör bidra med kommunalt anställda idrottsledare 
till idrottsföreningar bedömer enheten att en sådan satsning dels skulle kräva överväganden 
från fall till fall samt inte är möjlig att genomföra inom befintliga budgetramar. 

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag från fritidsnämnden den 22 april 2020, § 29 
Tjänsteskrivelse till fritidsnämnden den 30 mars 2020 
Motion den 18 november 2019 från Lisa Rasmussen, Thomas Ottosson och Fredrik 
Holmqvist (V) 

Yrkanden 
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till utsänt förslag. 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens arbetsutskott biföll Gunilla Grudevall-Steens yrkande.  
 
 



 
29 (33) 

 19 maj 2020 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 
 
 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 
 

Protokollsanteckningar 
Emelie Friberg lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna: 
Socialdemokraterna vill föra till protokollet att vi tycker att det är en bra ide ha idrottsledare 
anställda vid våra fritidsgårdar. Vi ser dock inte hur motionens förslag ska gå att genomföra 
då Alliansen beslutat att privatisera kommunens fritidsgårdar. I ramarna för upphandling av 
desamma ställs inte krav på anställda idrottsledare. En av anledningarna till att 
Socialdemokraterna är emot privatiseringen av fritidsgårdarna är just den minskade 
möjligheten för kommunen att styra deras verksamhet.  
 
- - - - - 
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§ 78 KFKS 2019/1082 

Motion - Cykelsatsningar 
Motion den 18 november 2019 från Tomas Ottoson och Fredrik Holmqvist (V) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta att avslå förslagen om att inrätta 
cykelstation samt satsningar på aktiviteter för att öka rekreations- och motionscykling i 
motionen då detta inte ingår i kommunens uppdrag. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att notera till protokollet att arbete redan 
pågår att bevaka pågående upphandling av lånecykelsystem i Stockholm stad samt att 
kommunen redan mäter och följer upp periodiska resvanor. 
 
Motionen är med detta färdigbehandlad. 

Ärende 
Lisa Rasmussen, Tomas Ottosson och Fredrik Holmqvist (V) har lämnat en motion med 
förslag om att kommunen bör satsa ytterligare på åtgärder för att öka cyklingen. Delvis 
behövs mätningar och uppföljningar för att kunna genomföra ett strategiskt arbete, och 
därför föreslås periodiska resvaneundersökningar att utföras. I Nackas cykelstrategi 
omnämns både lånecykelstrategi och cykelservicestation, som dock inte är åtgärdade. 
Motionärerna föreslår därför att dessa två åtgärder inrättas, samt efterlyser även en satsning 
på aktiviteter för att öka rekreations- och motionscykling hos barn, vuxna och äldre. 
Då inrättandet av en cykelstation samt satsningar på aktiviteter för att öka rekreations- och 
motionscykling inte ligger i kommunens uppdrag bör motionen avslås. Det noteras även att 
kommunen redan genomför och tar del av relevanta trafikmätningar samt bevakar 
diskussionerna inom regionen avseende satsningar på lånecykelsystem. 
 

Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 11 maj 2020 
Bilaga 1. Motion – Cykelsatsningar (V) 
Bilaga 2. Tjänsteskrivelse från trafikenheten daterad den 25 februari 2020, NTN 2019/286 
Bilaga 3. Protokollsutdrag från natur- och trafiknämnden den 24 mars 2020, § 46 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 
 

Yrkanden 
Hans Peters (C) yrkade bifall till utsänt förslag. 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i enlighet med Hans Peters (C) yrkande.  
 
Khashayar Farmanbar (S) och Emelie Friberg (S) deltog inte i beslutet. Återkommer med 
ställningstagande i Kommunstyrelsen. 

Protokollsanteckningar 
Karin Teljstedt lät anteckna följande till protokollet för Kristdemokraterna: 
Det är bra satsningar som Vänsterpartiet föreslår. Cyklandet behöver stimuleras på olika 
sätt. Människor kan då och då behöva påminnas om de stora fördelarna med att cykla. Och 
det gemensamma behöver ta på sig att skapa strukturer för detta. 
 
Problemet är att allt inte bör ske i kommunal regi. Där är den grundläggande skillnaden 
mellan våra partier. Föreställningen att allt blir bra, bara det sker i det demokratiska 
systemets regi, är en stor missuppfattning. Det blir ibland bra och ibland dåligt. Ibland 
mycket dåligt. 
 
Att kommunen tar på sig att stimulera initiativ, sätta gränser och hindra dumheter är 
mycket bättre än att allt ska ske i kommunal regi. 
 
- - - - - 
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§ 79 KFKS 2020/261 

Politikerinitiativ – Naturskolans lokaler 
Politikerinitiativ den 17 februari 2020 av från Lisskulla Zayane (MP) 

Beslut 
Kommunstyrelsen avslår förslaget i politikerinitiativet eftersom kommunstyrelsen redan har 
behandlat frågan om Naturskolan i Velamsund och beslutat att avveckla verksamheten i de 
aktuella lokalerna. Kommunstyrelsen noterar att det pågår ett arbete med att hyra ut 
lokalerna ut i Velamsund till ny hyresgäst och att pröva flera möjligheter att ta till vara 
visningsanläggningen.  
 
Politikerinitiativet är därmed färdigbehandlat. 

Ärende 
I politikerinitiativet föreslår att visningsanläggningen som finns i Naturskolans lokaler inte 
ska rivas innan en motion från Miljöpartiet behandlats i kommunfullmäktige. Som en 
konsekvens av kommunstyrelsens beslut att lägga ner Naturskolan pågår nu ett arbete med 
att hyra ut lokalerna till en ny hyresgäst. I det arbete ingår att se om visningsanläggningen 
kan tas till vara genom att antingen skänka den eller hitta en lösning där en eller flera 
föreningar kan ta hand om anläggningen. Om det visar sig att ingen vill ta emot eller hand 
om anläggningen behöver den avvecklas för att det ska vara möjligt att hyra ut lokalerna. 
Eftersom det redan beslutat att Naturskolan ska avvecklas föreslås att politikerinitiativet 
avslås och att det därmed är färdigbehandlat. 

Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 13 maj 2020. 
Bilaga. Politikerinitiativet 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade bifall till utsänt förslag. 
Mikael Carlsson (NL) yrkade, med instämmande av Khashayar Farmanbar (S), bifall till 
innehållet i politikerinitiativet.  

Beslutsgång 
Ordförande konstaterade att det fanns två förslag till beslut och ställe dem mot varandra 
och fann att kommunstyrelsens arbetsutskott biföll Mats Gerdaus yrkande. 
 
- - - - - 
 



 
33 (33) 

 19 maj 2020 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 
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§ 80 

Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor vid dagens sammanträde.  
 
- - - - - 
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